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Tegnap Hargita Megye Tanácsának vezetője a megyei főtanfelügyelő, Ianoși Anda Elena, és a
Hargita Megyei Környezetvédelmi Ügynökség igazgatójának, Karda Emesének a leváltását
kezdeményezte. A kérvényt Constantin Strujan prefektushoz nyújtotta be, indokként pedig azt
jelölte meg, hogy szerinte a két vezető nem végzi megfelelően munkáját. A tanács elnöke
közölte a prefektussal, hogy a főtanfelügyelő bevezette az oktatási intézmények nyílt etnikai
diszkriminálását. Erre szerinte az utóbbi két évtizedben nem volt példa, ráadásul emellett Ianoși
betiltotta a gyerekek szabad iskolai kirándultatását, személyes engedélyezéséhez kötve azt. 

A másik közintézmény-vezető személye ellen is kifogásokat emelt, miszerint Karda Emese az
adott területen semmiféle szakmai előélettel, illetve tapasztalattal sem rendelkezik, továbbá az
elmúlt fél évben ő is számtalan alkalommal bizonyította inkompetenciáját. Példaként felhozta a
szienitbánya megnyitásának engedélyezését – annak ellenére, hogy a gyergyóditrói lakosok
95%-a elutasította ezt – és a közvélemény félretájékoztatását a megyei hulladékkezelési
projekttel kapcsolatban.

Borboly Csaba kihangsúlyozta: nem akar feltétlenül személycserét a kormánynak alárendelt
intézmények élén, csak ott, ahol az illető vezető szakmailag nem teljesített jól. A tanács elnöke
és a prefektus megegyeztek egy jövőbeni találkozóró, és egy alapos elemzés után javasolják az
igazgatók tevékenységének átvilágítását. Ugyanekkor megegyeztek arról is, hogy közösen
fordulnak a kormányhoz különböző pénzek igénylése esetén. Ezáltal minden lehetséges
alkalommal egyeztetett listát küldenek kormányzati pénzek igénylésére, legyen az útjavítás,
iskolák támogatása, vagy önkormányzati támogatás kérése.

Az elnök nyilatkozata szerint a találkozó végkicsengése alapján le kell váltani azokat a
közintézmény-vezetőket, akik gyengén teljesítenek, hiszen egy politikai alapon kinevezett
igazgató nem akadályozhatja a megye fejlődését. Borboly Csaba egyébként úgy értesült, hogy
több, politikai alapon kinevezett igazgató is hajlandó lemondani amennyiben felkérik erre.
Véleménye szerint ők is tudják, politikai szerepet szántak nekik és tisztségükben nem látnak
szakmai kihívást.
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